
Dagsorden til HB-møde den 3. april 2023 kl. 19.00 i KH’s klubhus 

Til stede: Torben Søndergård Nielsen (TSN), René Nielsen (RN), Erik Hansen (EH), Karen-Sofie Bolm (KSB), 

Kim Svare (KS), Carsten Ellegård Thomsen (CET), Søren Svarrer (SS), Jesper Johansen (JJ) 

På telefon: Ronni Dahl (RD) 

 

Klubbens kontaktperson i Næstved Kommune vedr. ny lejekontrakt på Ydernæs – Trine Camille Winther 

Kristoffersen – er blevet inviteret til at give fremmøde. I skrivende stund er der ikke kommet svar fra Trine. 

Hvis Trine deltager, tilpasses dagsordenen således at pkt. 3 bliver ”besøg af Trine fra NK om seneste nyt 

vedr. Ydernæs”. I så fald skubbes de øvrige punkter på dagsordenen. 

 

1. Godkendelse af dagsorden, Godkendt. Trine Camille Winther Kristoffersen dukkede ikke op til 

mødet, hvorefter dagsordenen blev tilpasset til dette. 

2. Godkendelse af referat fra HB-møde den 6. marts 2023, Godkendt 

3. Orientering fra formanden, TSN – der afholdes Standerhejsning i Inderhavnen i Karrebæksminde, 

Det aftales, JJ kontakter Steen og sikrer at der ikke er usikkerhed om, hvem der går hvad til 

standerhejsningen.  

4. Orientering fra Hovedkassereren, EH – der er blevet indkøbt en teleskoplæsser til Beddingspladsen – 

i den forbindelse spørger EH til hvor lang tid den skal afskrives over – det besluttes at der sættes en 

afskrivningsperiode på 15 år. til en restpris på 50.000 kr. EH oplyser at der er et medlem i 

Kanalhavnen som ikke havde betalt sit kontingent, EH rykkede for beløbet, og modtog 1200 kr. og 

ikke 1250 kr. som der er det skyldige beløb. Det besluttes at der skal opkræves alt hvad der skyldes. 

TSN vil gerne tage kontakt til ham. Ronni giver TSN de nødvendige kontaktoplysninger. EH i 

Yderhavnen er der reserveret to pladser til vores skolebåde, lige nu ligger der kun en skolebåd. Der 

re usikkerhed om der komme i alt 2 skolebåde. Yderhavnen har en praksis med at låne den 

ubenyttede plads ud til medlemmer i YH. EH spørger til om der bliver behov for 2 pladser i år – Ronni 

tager kontakt til Michael, for at høre hvor mange både der regnes med. Det aftales, at der nu og 

fremover skal komme en afklaring inden den d. 1 maj. EH oplyser at der er opkrævet kontingenter. 

5. Sejlklubbens fremtid. Punktet er rykket frem på dagsordenen med henblik på at prioritere tid til 

behandling af emnet. Alternativt skal vi aftale et særskilt mødetidspunkt – kun til dette emne. 

v/Karen-Sofie, KSB gennemgår tanken bag punktet ”sejlklubbens fremtid” – KSB har ideer omkring 

forskellige muligheder for ”brug” af vand i form af bl.a. Paddleboards og lign. aktiviteter. KSB 

oplever dog at der mangler opbakning fra ”egne” medlemmer i Inderhavnen. Derfor er der 

opfordret til at medlemmerne svarer på en lille undersøgelse, når der hentes årsmærker. Der bliver 

snakket bordet rundt om hvad NSK skal være for en størrelse. Der tales om hele klubbens struktur, 

hvordan klubben opleves af det enkelte medlem. KSB og JJ vil arbejde videre med et idéoplæg til 

hvordan vi kommer videre. 

6. Orientering fra afdelinger og udvalg  

a. Inderhavnen, KSB – der er styr på det, Lars er tilbage. Der skal kigges på Skipperstuen og 

toiletterne som trænger til maling. Diget er ved at være færdigt, det er blevet i træ i stedet 

for beton. Det har ændret lidt på infrastrukturen i havnen. Der bliver lavet en ny 

affaldsordning. Der bliver arbejdet på at få hegnet affaldspladsen ind, med en kode som er 

den samme som på toiletterne. Det kan dog give lidt udfordringer med affaldshåndtering 



for dem som ikke har adgang. Broerne er blevet renset, der er blevet trukket pæle hvor 12 

stk. knækkede – Der mangler lidt el-arbejde, som bliver udført af autoriseret elektriker. 

b. Yderhavnen, CET, der har været afholdt arbejdsdag hvor der bla. Blev trukket pæle. Der 

mangler lidt omkring købet af de 5 kvadratmeter. Diget er kommet på plads, men 

adgangsforholdene er dårlige. Der har været afholdt møde med Vinterbaderne, Næstved 

kommune samt digelaget. Dette har endnu ikke givet nogen løsning. 

c. Kanalhavnen, RD, har arbejdsdag d. 16 april – der er lavet nye platforme/terrasser på 

broerne – der mangler indkøb af nogle borde/bænksæt. TSN har sammen med RD snakket 

om standen på vejen mellem Kanalvej og Pouls vig. Hvem skal betale for en evt. 

vedligeholdelse. TSN mener at det er en privat fællesvej, som kommunen ejer, og som 

kommunen skal vedligeholde. RD nævner behovet for ændring af elmåleren til 

beddingspladsen. 

d. Jolleafdelingen.  JJ, deltog ikke i bestyrelsesmødet – Flydebroen bliver søsat. Der er 

udarbejdet en plan for vagt ved bro/land. Der er arrangeret et åben hus arrangement – der 

er søgt om midler til at istandsætte de Hobbie Cats som klubben har, men denne ansøgning 

er blevet aflyst. KS spørg til om der er nogle ambitioner omkring kapsejlads og lign. I 

fremtiden. JJ oplyser at der er gjort tanker om nogle arrangementer. 

e. Kran- og Beddingspladsudvalget v/Rene herunder status på opgaven med at ”tilpasse 

instruktionen vedr. tunge løft” – fra Kerteminde Sejlklub (er på FLIDS hjemmeside), RN – 

har efter udmeldingen fra Næstved Havn, igen haft kontakt til entreprenøren, samt 

elektrikeren som stadig gerne vil lave vores udvidelse. Det eneste som RN mangler pris på, 

er en styret underboring af et nyt el-kabel. – I forhold til instruktionen har RN uddelt dette 

blandt vores egne folk. Det aftales at Rene får tilpasset instruktionen så den kommer til at 

fremstå som en instruktion vedr. tunge løft for Næstved Sejlklub.   

f. Aktivitetsudvalget v/Jesper, JJ – har dialog med Sten. 

g. Svømmeudvalget v/Erik, EH, Der har ikke været den store tilslutning. 

h. Kapsejladsudvalget v/Carsten, CET, Der har ikke været kontakt. CET kontakter Peter om nye 

skabe og låse i Skipperstuen - til brug til kapsejlads. RN har fokus på vores Fane, som 

trænger til et nyt flag. Rene søger for en ny flagdug.  

i. Sejlerskolen v/Ronni, RD, Michael har sendt information ud omkring sejlerskolen. 

7. Status på indsatsområder for 2023 

a. Forlængelse af lejekontrakt på ydernæs, TSN – Trine deltog ikke i mødet. TSN vil sende en 

mail til Trine, hvor der inviteres til et møde. Der er temadag d. 8. maj – og her efter møde i 

byrådet og Økonomiudvalget d. 30. maj – Borgmesteren skriver, at vi efterfølgende kan få 

vores kontrakt på plads. 

b. Udvidelse af beddingsplads, herunder sag om etablering af en ekstra el-måler, RD nævner 

at på sidste HB-møde blev der aftalt en dato for ændring af måleren til beddingspladsen – 

da vi stadig afventer kontrakt fra Næstved kommune, besluttes det at hvis ikke der er 

kommet en kontrakt d. 12. juni – sættes der gang i en ny måler. 

8. Næste HB-møde den 1. maj 2023 kl. 19 

9. Evt.  

 

 

 

Referent: Søren Svarrer 


